

基督工人神學院

Christian Witness Theological Seminary

試讀進修生 / 延伸培訓生 / 旁聽生 申請表 Application Form For Provisional / TEE / Audit Students

1975 Concourse Drive, San Jose, CA 95131, USA Tel: (408)433-2280 Fax: (408)433-9855 Email: admissions@cwts.edu

Stick Photo Here
請貼照片

1. Name In Chinese Surname (in Pinyin or English) Given Name (in Pinyin or English) 2. Sex: Male Female
中文姓名: _____ 姓(拼音/英文): _____ 名(拼音/英文): _____ 性別: 男 女
3. Date of Birth: Year Month Day 4. Occupation:
出生日期: _____年____月____日 職業: _____
5. Highest Education Received High School College Graduate School Graduation Date:
最高學歷: 中學畢業 大學畢業 研究院畢業 畢業日期: _____
6. Residential Address 居住地址: _____ Tel.電話: _____
_____ Fax 傳真: _____
_____ Email 電子郵件: _____
7. Correspondence Address (if different from above):
通訊地址(若與上不同): _____
8. When did you become a Christian? Year Month Day When were you baptized? Year Month Day
何時得救? _____年____月____日 受洗日期: _____年____月____日
9. Which church are you attending now?
現在聚會的教會: _____
10. Ministry Experience 事奉經驗:

11. I am in complete agreement with the Statement of Faith of CWTS. No 不是 Yes 是
(Please check CWTS website: <http://www.cwts.edu/about/statement-of-faith-2/?lang=en>)
我完全同意并且接受基督工人神學院的信仰聲明。(請查看 CWTS 網頁 <http://www.cwts.edu/about-cwts/about-us/statement-of-faith/>)
12. I affirm that my statement above and in the attached pages are correct to the best of my knowledge. Also if I am admitted, I agree to abide by the standards of the conduct of CWTS as they are summarized in the student manual.
我保證以上填寫的內容屬實。我若入學,我承諾遵守學院所要求的行為規範(見學生守則)。
13. Provisional students to master's level degree programs must reapply every semester. Students who do not earn the minimum grade of B- in all courses taken will not be granted readmission.
碩士學位的試讀生申請要求:(一)每一門試讀課程必須達到 B- 的成績;(二)每學期必須重新申請。

Applicant's Signature:

申請人簽名: _____

Date of Application:

填寫日期: _____

Remarks:

備註: _____